

Title (en)

Official document for personal use, and method and device for manufacturing it.

Title (de)

Persönliche offizielle Karte und Vorrichtung und Verfahren zu deren Herstellung.

Title (fr)

Document officiel à usage personnel, son procédé de fabrication et dispositif pour la mise en oeuvre du procédé.

Publication

EP 0322331 A1 19890628 (FR)

Application

EP 88460032 A 19881213

Priority

FR 8717613 A 19871214

Abstract (en)

The present invention relates to an official document for personal use of the type containing, as a minimum, printed areas relating to the identity of its owner, such as an identity card or a vehicle registration certificate, characterised in that it comprises: - backing paper (2) covered on at least one side with the following series of layers: (a) a hotmelt film (5), (b) a direct positive photographic film (6) with the photo-sensitive substance being placed on the side nearest the backing paper. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un document officiel à usage personnel du type contenant au moins des impressions relatives à l'identité de son possesseur, tel qu'une carte d'identité, un certificat d'immatriculation de véhicule, caractérisé en ce qu'il comporte : - un papier-support (2) revêtu au moins sur l'une de ses faces des couches successives suivantes : (a) un film thermofusible (5), (b) un film photographique auto-positif (6), dont la substance photo-sensible est placée du côté du papier-support. Elle concerne également un procédé pour sa fabrication ainsi qu'un dispositif pour la mise en oeuvre de ce procédé.

IPC 1-7

B42D 15/02; B42D 15/10

IPC 8 full level

B42D 15/10 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B42D 25/328 (2014.10 - EP US); **B42D 25/42** (2014.10 - EP US); **B42D 25/309** (2014.10 - EP); **B42D 25/47** (2014.10 - EP);
B42D 2033/14 (2022.01 - EP)

Citation (search report)

- [X] GB 1548588 A 19790718 - DE LA RUE THOMAS & CO LTD
- [Y] GB 2129371 A 19840516 - DE LA RUE THOMAS & CO LTD
- [Y] EP 0145473 A2 19850619 - COMPUTER IDENTIFICATION SYST [US]

Cited by

WO2008068053A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0322331 A1 19890628; EP 0322331 B1 19920729; AT E78762 T1 19920815; DE 3873296 D1 19920903; DE 3873296 T2 19930121;
FR 2624435 A1 19890616; FR 2624435 B1 19940506

DOCDB simple family (application)

EP 88460032 A 19881213; AT 88460032 T 19881213; DE 3873296 T 19881213; FR 8717613 A 19871214